
 

   

 

Zápis č. 6/2025 (245) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 23. 6. 2025 

 

Přítomni: Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., doc. Mgr. Zuzana Pátíková, Ph.D., doc. Ing. 
Libor Pekař, Ph.D., Ing. Karel Perůtka, Ph.D., doc. Ing. Martin Sysel, 
Ph.D., Bc. Martin Liška, Bc. Dominik Machalík, Bc. Petr Nosek 

 Celkem přítomno: 8 členů AS FAI (z 10) 

Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., doc. Ing. Bronislav Chramcov, 
Ph.D., prof. Ing. Martin Hromada, Ph.D., Ing. Stanislav Kovář, Ph.D., doc. 
Ing. Zdenka Prokopová, CSc., Mgr. Eva Navrátilová, Mgr. Dana Musilová 

Omluveni: doc. Ing. Milan Navrátil, Ph.D. 

Ing. Eliška Štrajtová 13. 6. 2025 úspěšně složila státnicovou zkoušku a 
přestala být studentem a tím i členem AS. 17. 6. 2025 projevila svůj zájem 
pokračovat v práci v AS FAI po přijetí ke studiu v doktorském studijním 
programu. 

 
Předběžný program zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5/2025 (244). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka FAI, předsedy AS UTB a předsedy AS 

FAI.  
5. Projednání materiálu „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2025“. 
6. Projednaní materiálu „Jednací řád AS FAI“. 
7. Projednání materiálu „Výroční zpráva o činnosti FAI za rok 2024“. 
8. Projednání materiálu „Statut FAI“. 
9. Různé. 

     

Předseda AS FAI zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky zasedání. Konstatoval, 
že akademický senát je usnášeníschopný. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5/2025 (244).  

Zápis je bez připomínek.  
 
Návrh usnesení AS FAI 245/1 
AS FAI schválil zápis AS FAI č. 5/2025 (244) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI UTB. 
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Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
 

Usnesení AS FAI 245/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 5/2025 (244) ve znění zveřejněném v informačním systému 
FAI UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.  

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání AS FAI s předběžným programem bylo zasláno členům a stálým 
účastníkům zasedání AS FAI elektronicky dne 16. 6. 2025. 

Návrh usnesení AS FAI 245/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 6/2025 (245) ve znění: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5/2025 (244). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka FAI, předsedy AS UTB a předsedy AS 

FAI.  
5. Projednání materiálu „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2025“. 
6. Projednaní materiálu „Jednací řád AS FAI“. 
7. Projednání materiálu „Výroční zpráva o činnosti FAI za rok 2024“. 
8. Různé. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 245/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 6/2025 (245) ve znění: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5/2025 (244). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka FAI, předsedy AS UTB a předsedy AS FAI.  
5. Projednání materiálu „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2025“. 
6. Projednaní materiálu „Jednací řád AS FAI“. 
7. Projednání materiálu „Výroční zpráva o činnosti FAI za rok 2024“. 
8. Různé. 
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Ad 4) Informace děkana, proděkanů a předsedy AS FAI. 

Děkan FAI 

• Informoval o změnách ve Statutu UTB ve Zlíně, změna Statutu FAI se nepředpokládá.  

• Brigáda studentů v atriu FAI se z důvodu nepříznivého počasí neuskutečnila. 

 

Prod. Chramcov 

• Rektorem UTB byl schválen rozpočet interních výzkumných projektů na rok 2025. Po 
schválení Rozdělení finančních prostředků FAI budou rozeslána rozhodnutí 
odpovědným řešitelům. 

• Probíhá sběr nominací výsledků do Modulu M1. 

• Připravuje se naplňování IS HAP. 

• 26. 6. 2025 proběhne přijímací řízení do Ph.D. studia, převažují přihlášky do prezenční 
formy studia. 

• FAI získala akreditaci na dobu 10 let pro habilitačního řízení a řízení jmenování 
profesorem pro všechny tři obory – Informační technologie, Řízení strojů a procesů a 
Bezpečnostní technologie.  

 

Prod. Prokopová 

• Shrnula počty zapsaných studentů po 1. kole přijímacího řízení do Bc. studia (331 
studentů) a do Mgr. studia (205 studentů). Pravděpodobně bude vypsáno 2. kolo 
přijímacího řízení.  

• Stále pokračují SZZ (9. – 24. 6. 2025), k obhajobám se přihlásilo celkem 348 studentů. 
Informovala o dosavadních počtech studentů, kteří splnili kritéria pro červený diplom 
a o počtech neúspěšných studentů. 

• 7. – 8. 7. 2025 se uskuteční promoce absolventů. 

• Bylo ukončeno hodnocení kvality výuky za LS 2024/25. 

 

Prod. Kovář 

• 6. 6. 2025 se v Praze konal Veletrh vědy 2025. 

• Jsou připraveny brožury studijních programů. 

 

Prod. Hromada 

• Bylo ukončeno přijímací řízení do studia realizovaného v anglickém jazyce.  

• Intenzivně pokračuje získávání nominací do Blended Intesive Program, který se 
uskuteční 4. – 15. 8. 2025. K realizaci tohoto programu je nutné přihlášení minimálně 
15 kandidátů alespoň ze 3 zemí EU, nyní je 22 přihlášených, je stanoven maximální 
počet 24 studentů.  

• Připomněl probíhající spolupráci s univerzitou The Old Polish University of Applied 
Sciences Kielce - projekt zaměřený na interaktivní vzdělávání sborů dobrovolných 
hasičů.   
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• Dále zmínil spolupráci se St. Mary´s University v St. Antonio v USA, osobního jednání 
se účastnili prof. Šenkeřík, Dr. Malaník a Dr. Vala.  

Děkan FAI doplnil, že bylo ujednáno vycestování pěti studentů na výměnný kurz do 
USA, v průběhu LS se očekává přílet studentů z USA. 

• Informoval o aktivitách FAI a UTB v rámci Aliance PIONEER.  

• Proběhla schůzka o budoucí spolupráci s firmou ČEPS v oblasti bezpečnosti. 

 

Tajemnice FAI  

• Informovala o parkování u budovy U2 v průběhu promocí v souvislosti s rekonstrukcí 
FAME a o plánovaných opravách v budově U5 v průběhu prázdnin (úprava atria, 
klimatizace U54, WC).  

• V platnost vešla nová Kolektivní smlouva UTB. 

• Informovala o dočasném výpadku perlivé vody v automatu od firmy LOKNI.CZ. 

 

Předseda AS UTB  

• 17. 6. 2025 proběhlo řádné zasedání AS UTB – byl schválen Střednědobý výhled 
rozpočtu UTB, Plán rozpočtu UTB, Výroční zpráva o hospodaření UTB, Studijní a 
zkušební řád UTB, Stipendijní řád UTB, Jednací řád UTB. 

• CPS požádalo o vstup o asociace The Innovative Advanced MaterialsInitiative (IAM-
I) a UNI požádal o vstup do asociace Biobased Industries Consortium (BIC)AISBL 

• Byl předložen Dodatek č. 2 k Pravidlům rozpočtu UTB – hledá se optimální varianta 
pro navýšení mezd. 

• Příští řádné zasedání je naplánováno na 30. 9. 2025. 

Ad 5) Projednání materiálu „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2025“. 

Předseda AS FAI informoval o projednání materiálu na zasedání EK, byly navrženy 
připomínky, po jejichž zapracování doporučuje EK materiál k hlasování o schválení AS 
FAI.  
 
Návrh usnesení AS FAI 245/3 
AS FAI schválil „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2025“. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 245/3 

AS FAI schválil „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2025“. 
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Ad 6) Projednání materiálu „Výroční zpráva o činnosti FAI za rok 2024“. 

Prod. Kovář seznámil přítomné s novou šablonou a strukturou výroční zprávy.  
Materiál bude předložen k projednání na zasedání LK AS FAI 26. 6. 2025 v 9:00 hod. 
online. 
 
Ad 7) Projednání materiálu „Jednací řád AS FAI“.  

Předseda LK AS FAI informoval o zásadních změnách, které členové LK na zasedání navrhli. 

Předseda AS FAI doplnil, že materiál bude předán k vyjádření děkanovi FAI. Doporučil 

zatím o materiálu nehlasovat a materiál schválit až po registraci Jednacího řádu AS UTB 

ministerstvem (MŠMT). Po schválení Jednacího řádu AS FAI na zasedání AS FAI, bude 

tento materiál odeslán ke schválení AS UTB.  

Ad 8) Různé. 

• LK AS FAI zasedne dne 26. 6. 2025 v 9:00 hod. online. 

• AS FAI zasedne 30. 6. 2025 v 13:00 hod. v místnosti U51/606. 
 

Návrh usnesení AS FAI 245/4 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI na 30. června 2025 od 13 hodin s místem 
konání v zasedací místnosti č. 51/606 v budově U5 na Jižních Svazích a předběžný 
program tohoto zasedání: 

1. Projednání programu zasedání. 
2. Informace děkana, proděkanů, tajemníka FAI, předsedy AS UTB  

a předsedy AS FAI.  
3. Projednání materiálu „Výroční zpráva o činnosti FAI za rok 2024“. 
4. Různé. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel se: 0  

Usnesení AS FAI 245/4 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI na 30. června 2025 od 13 hodin s místem 
konání v zasedací místnosti č. 51/606 v budově U5 na Jižních Svazích a předběžný program 
tohoto zasedání: 

1. Projednání programu zasedání. 
2. Informace děkana, proděkanů, tajemníka FAI, předsedy AS UTB  

a předsedy AS FAI.  
3. Projednání materiálu „Výroční zpráva o činnosti FAI za rok 2024“. 
4. Různé. 

 
 

Příští řádné zasedání AS FAI proběhne v pondělí 30. 6. 2025 od 13:00 hod.  
s místem konání v zasedací místnosti č. 51/606 v budově U5 na Jižních Svazích. 
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Konec zasedání: 16:01 hod. 
 
Ve Zlíně dne 26. 6. 2025 
Zapsala: Mgr. Dana Musilová 
Verifikoval: Ing. Tomáš Sysala, Ph.D. 
 
 
 
 
 

       Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., v. r. 
              předseda AS FAI 


